

IEC 60929
(4th edition – 2011)

**AC and/or DC-supplied electronic control gear
for tubular fluorescent lamps –
Performance requirements**

CEI 60929
(4^{ème} édition – 2011)

**Appareillages électroniques alimentés en
courant alternatif et/ou continu pour
lampes tubulaires à fluorescence – Exigences de
performances**

CORRIGENDUM 1

FOREWORD

Replace the sentence:

This fourth edition cancels and replaces the third edition published in 2006 and constitutes a technical revision.

by the following:

This fourth edition cancels and replaces the third edition published in 2006, IEC 60925 published in 1989, its Amendment 1 (1996) and its Amendment 2 (2001).

NOTE The changes listed in this Corrigendum apply to copies of the Standard distributed from 11 May 2011 to 20 July 2011. Copies distributed from 20 July 2011 onwards have already been corrected.

AVANT-PROPOS

Remplacer la phrase:

Cette quatrième édition annule et remplace la troisième édition parue en 2006 et constitue une révision technique.

par la suivante:

Cette quatrième édition annule et remplace la troisième édition parue en 2006, la CEI 60925 parue en 1989, son Amendement 1 (1996) et son Amendement 2 (2001).

NOTE Les changements listés dans ce Corrigendum s'appliquent aux copies de la Norme distribuées du 11 mai 2011 au 20 juillet 2011. Les copies distribuées à partir du 20 juillet 2011 ont déjà été corrigées.